

Title (en)  
Trip unit for an electric protection apparatus and electric protection apparatus comprising one such unit

Title (de)  
Auslöseblock für elektrisches Sicherungsgerät, und mit einem solchen Block ausgestattetes elektrisches Sicherungsgerät

Title (fr)  
Bloc déclencheur pour appareil de protection électrique et appareil de protection électrique comportant un tel bloc

Publication  
**EP 2642502 A1 20130925 (FR)**

Application  
**EP 13305146 A 20130207**

Priority  
FR 1200816 A 20120319

Abstract (en)  
The assembly has a tripping block (B) to be associated with a circuit breaker. The block includes a relay (8) to transmit a tripping command to the circuit breaker due to manual opening action or the occurrence of a short circuit in an electric circuit protected by the circuit breaker. An indicator (V) indicates a short-circuit tripped state of the circuit breaker, where a reset lever (12) for resetting the indicator is controlled by re-closure of the circuit breaker after opening of the circuit breaker following the short-circuit.

Abstract (fr)  
La présente invention concerne un bloc déclencheur B destiné à être associé à un appareil de protection électrique, ledit bloc B comportant un mécanisme comportant des moyens de déclenchement (8) aptes à transmettre un ordre de déclenchement audit appareil de protection électrique suite à une action manuelle d'ouverture ou à la survenue d'un court-circuit dans le circuit électrique protégé par ledit appareil, ledit bloc comportant des moyens de signalisation (v) de l'état déclenché sur court-circuit dudit appareil, et des moyens de réinitialisation (12, 14, 25, 18) desdits moyens de signalisation. Ce bloc déclencheur B est caractérisé en ce que les moyens de réinitialisation précités (12, 14, 25, 18) sont commandés par la re-fermeture de l'appareil de protection électrique après une ouverture suite à un court-circuit.

IPC 8 full level  
**H01H 71/04** (2006.01); **H01H 71/10** (2006.01); **H01H 71/46** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**H01H 71/04** (2013.01); **H01H 71/1072** (2013.01); **H01H 71/465** (2013.01)

Citation (search report)  
• [A] US 5673786 A 19971007 - SEYMOUR RAYMOND K [US], et al  
• [A] GB 228486 A 19951018 - GEN ELECTRIC [US]  
• [A] FR 2357053 A1 19780127 - MERLIN GERIN [FR]  
• [A] DE 3827648 A1 19900222 - ASEA BROWN BOVERI [DE]

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME

DOCDB simple family (publication)  
**EP 2642502 A1 20130925; EP 2642502 B1 20150121; CN 103325630 A 20130925; CN 103325630 B 20170301; FR 2988218 A1 20130920;**  
FR 2988218 B1 20150220

DOCDB simple family (application)  
**EP 13305146 A 20130207; CN 201310082643 A 20130315; FR 1200816 A 20120319**